
Geachte raad, geachte voorzitter,

Mijn naam is Peter Heupink, naast voorzitter van v.v. Havelte ben ik ook
verbonden aa n de werkgroep'Pla n Verd uu rza ming Bu itensportaccom modaties
Havelte'. 12 oktober vorig jaar mocht ik al vanaf deze plek tot u spreken.

Vanavond, inmiddels alweer 14 maanden later richt ik nogmaals graag het
woord tot u. Onze plannen zijn in die tijd niet veranderd, maar de Gemeente
heeft deze tijd gebruikt om diverse ontwikkelingen die op het pad kwamen
mee te laten wegen om zo uiteindelijk ons plan optimaal onderbouwd aan u

voor te kunnen leggen. Daar hebben wij uiteraard alle begrijp voor maar ik kan

u ook verzekeren dat wij blij zijn dat het plan volgende week na al die tijd in
stemming wordt gebracht in uw vergadering.

Voor de aanwezigen alhier die destijds, t2 oktober 2021, (nog) niet in de

Gemeenteraad zaten zal ik kort het voorstel wat nu voor u ligt samenvatten.
2,5 jaar geleden kwamen zowel v.v. Havelte als de combi van lJs- en

Survivalvereniging + Postduivenclub op verzoek van de Gemeente samen. Het

doel: bekijken of de afzonderlijke plannen om de accommodaties te
verduurzamen en toekomstbestendig te maken mogelijk gecombineerd

zouden kunnen worden. Rapporten van Sweco laten zien dat dit op beide
locaties nodig en wenselijk is. De accommodatie van v.v. Havelte is >50 jaar

oud, voldoet al heel lang niet meer aan de eisen van deze tijd op het gebied

van hygidne, veiligheid en duurzaamheid. lnvesteren in huidige onderkomen is

dweilen met de kraan open. Nieuwbouw van de huidige kantine op exact

dezelfde plaats is mogelijk, maar (want we willen het in L x goed doen en niet
over een paar jaar opnieuw mogelijk moeten veranderen) optioneel is ook om
alle benodigde voetbalvelden + accommodatie 'slim'te bouwen op 2/3 deel
van het Sportpark met als resultaat dat er 1/3 deel (1,7 hectare) grond wordt
vrijgemaakt die in de nabije toekomst kan worden ingericht voor een andere
bestemming.

Die bestemming kan, indien dat de mogelijke uitkomst van gevoerde en te
voeren gesprekken tussen Gemeente en betrokken verenigingen is, sport zijn

waarbij verenigingen 'verhuizen' naar Sportpark Meerkamp en er in het dorp
grond vrijkomt voor een andere bestemming (woningbouw?), maar het kan



ook zo zijn dat de Gemeente en/of overige verenigingen in de werkgroep
concluderen dat het wenselijker is om sport op de huidige locaties te laten
blijven en de vrijgekomen grond op Sportpark Meerkamp in te richten met
bijvoorbeeld woningbouw. Omdat de belangen groot zijn, alle opties volledig
en uitgebreid moeten worden besproken en doorgerekend, ligt nu het voorstel
voor u om dit scenario (scenario 2) in 2 delen uit te voeren.

1) Eerst Fase L, waarbij er een nieuwe accommodatie + hoofdveld + 2
pupillenveldjes worden aangelegd en de voetbalvereniging nu en in de
toekomst verder kan met een complex dat weer voldoet aan de huidige
eisen op het gebied van hygi6ne, veiligheid en duurzaamheid. Daarnaast
wordt 1/3 deel van het huidige sportpark, een oppervlakte van
1,7hectare, hiermee vrijgespeeld voor een nieuwe bestemming.

2) Aansluitend Fase 2, waarin er tijd is om uiteindelijk de juiste keuze,

rekening houdend met diverse wensen en belangen, te kunnen maken
h6e de vrijgekomen grond op Sportpark Meerkamp in de toekomst in te
vullen.

Het grote voordeel voor de Gemeente (en het dorp Havelte) binnen scenario 2:

grond is schaars, binnen de bebouwde kom al helemaal en ook in de nabije
toekomst lijkt het niet onlogisch dat direct beschikbare grond steeds zeldzamer
wordt. Wat de meest wenselijke invulling wordt zal gaan blijken, maar ddt er
grond beschikbaar is geeft flexibiliteit en ruimte om uiteindelijk de juiste keuze

te kunnen maken.

Goed te vermelden dat wij blij zijn dat de gesprekken m.b.t. fase 2 in gang

blijven. 19 december a.s. zit de werkgroep weer om tafel met de Gemeente
(Gijs van der Meijden) en wij spreken de verwachting uit dat ook deze
gesprekken constructief zullen zijn.

Als voorzitter van v.v. Havelte ben ik uiteraard ook zeer content dat ik onze
leden spoedig kan informeren hoe wij als vereniging verder gaan op Sportpark
Meerkamp. Een akkoord van de Gemeenteraad voor fase L van scenario 2
(zoals nu voor u ligt) zal maken dat wij duurzaam en toekomstbestendig de
toekomst in kunnen. Dat wij het sportpark in de toekomst delen met 6f andere
verenigingen 6f wellicht nieuwe inwoners van het dorp als goede buur krijgen
is geen probleem en ondergeschikt aan het grotere belang voor het dorp:
nieuwbouw in Havelte zal zorgen voor positieve demografische



ontwikkelingen. Meer jeugd op de lagere school en meer aanwas van leden
voor sportverenigingen en het zwembad. Dat wij daar vereniging middels
scenario 2 een steentje aan bij kunnen dragen stemt ons op voorhand blij.

Tot slot: mocht er volgende week groen licht zijn voor fase 1 van scena rio 2,

dan zal ook het drieluik van Gemeente, sweco (voormalig Grontmij) en v.v.
Havelte voortvarend starten met de uitvoer in het dan te starten co-makership
en zullen wij er alles aan doen om de plannen conform gemaakte afspraken en

door Sweco opgemaakte rapporten en berekeningen uit te voeren.

lk dank u voor uw tijd en aandacht, ik ben nu en straks na afloop beschikbaar
voor mogelijke vragen en uiteraard kijken wij met grote belangstelling uit de
naar de raadsvergadering van volgende week.


